
J e g y z ő k ö n y v

Készült: A  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  Tanácskozótermében  (4060
Balmazújváros,  Kossuth  tér  4-5.)  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Intézményfelügyeleti,
Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 2019. január 22-én 15.30 órakor kezdődő nyilvános ülésén.

Jelen vannak:           
Bizottság részéről: Szarvas Endre bizottsági elnök

Béresné Lőrincz Erzsébet bizottsági tag
Tóth Attila bizottsági tag
Végh István bizottsági tag
Kádár Imre Zoltán bizottsági tag

Balmazújvárosi Közös
Önkormányzati Hivatal részéről: Füzesiné Nagy Zita jegyző

dr. Kis Marianna aljegyző

Továbbá:
Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. részéről: Gencsi Zoltán ügyvezető
Kapitányné Tóth Ildikó szociális bérlakások referense
Nádasdi László képviselő

Szarvas Endre bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a
Bizottság 5 fővel határozatképes.

Szarvas Endre bizottsági elnök
A  napirenddel  kapcsolatban  módosító  javaslatom  lenne,  sürgőséggel  két  napirendi  pontot
felvennénk. Az előterjesztés a Balmazújváros című közszolgálati havi lap szerkesztése és kiadása
tárgyában  készült  előterjesztést  és  előterjesztés  a  Veres  Péter  Kulturális  Központ  létszám
emelésének tárgyában készült előterjesztést. Ki az, aki a módosított javaslatot elfogadja?

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 5
igen szavazattal elfogadta az alábbi napirendet:

N y i l v á n o s  ü l é s
1. Előterjesztés  egyesületek,  szervezetek  támogatására  vonatkozó  pályáztatási  rendszer

tárgyában 
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

2. Előterjesztés a Balmazújvárosi VESZ Városi Egészségügyi Szolgálat Nonprofit Kft. 2018.
évi II. féléves tevékenységéről szóló beszámoló tárgyában
Előadó: a társaságok ügyvezetői

3. Az Intézményfelügyeleti,  Szociális és Közbiztonsági Bizottság 2019. évi munkatervének
elfogadása 

4. Előterjesztés  a  Balmazújváros  című  közszolgálati  havi  lap  szerkesztése  és  kiadása
tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

5. Előterjesztés a Veres Péter Kulturális Központ létszám emelésének tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester
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Z á r t  ü l é s

1. Előterjesztés önkormányzati tulajdonú lakások ellenőrzéséről szóló beszámoló elfogadása
tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

1. napirend:  Előterjesztés  egyesületek,  szervezetek  támogatására  vonatkozó  pályáztatási
rendszer tárgyában 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Minden évben előkerül, azt gondolom, hogy jó dolog. Annyit szeretnék mondani, hogy a tavalyi 3
millió  forint helyett  az előterjesztő 6 millió forintot javasol. Kérdés van-e? A mi Bizottságunk
tárgyalja és az a javaslat kerül a Képviselő-testület elé. Szépen le van írva, hogy meddig lehet
pályázni, elbírálás mikor van, és mikor kell megkötni a szerződéseket. Ha a 2019-es költségvetés
bírja, akkor lehetséges jó dolog. De ez kérdő jel,  mert  a költségvetést  még nem tudjuk. Ha ez
biztos, ezt már nem tudják visszaadni, ezzel a költségvetéskor már számolni kell. Van-e kérdés? Ha
nincs, ki az, aki elfogadja a határozati javaslatot?

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

1/2019. (I. 22.) sz. ISZKB határozat:

Egyesületek, szervezetek támogatására vonatkozó pályáztatási rendszer tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága
egyesületek,  szervezetek  támogatására  vonatkozó  pályáztatási  rendszer  tárgyában  készült
határozati javaslatot elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

2. napirend:  Előterjesztés  a  Balmazújvárosi  VESZ  Városi  Egészségügyi  Szolgálat
Nonprofit Kft. 2018. évi II. féléves tevékenységéről szóló beszámoló tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
Nekünk csak a VESZ Városi Egészségügyi Szolgálat Nonprofit Kft. beszámolóját kell tárgyalni.
Van-e kérdés? Kérdezem Béresné Lőrincz Erzsébetet van-e hozzászólása?

Hegedüs Péter polgármester megérkezett az ülésre.

Béresné Lőrincz Erzsébet bizottsági tag
Úgy látom, hasonló a felépítése a beszámolónak, mint a korábbi időszakokban. Alapos, lényegre
törő és úgy tűnik, hogy egyedül az audiológia nincsen maximálisan kihasználva, arra elég gyenge
az érdeklődés. A többi szakrendelés nagyon jól működik.

Szarvas Endre bizottsági elnök
A szakrendelések jól működnek, sőt sok fullon működik. Lehetne több óra is, de nyilván ez is jó,
hogy ennyi működik Balmazújvároson.

Béresné Lőrincz Erzsébet bizottsági tag
Igen. Ha nézünk egy átlagot, akkor minden hónapban nem lehet ugyanannyit teljesíteni, mert az
emberektől,  betegségektől,  balesetektől  és  évszakoktól  függ.  Nagyon  sok  szakrendelésnek
januárban van a magasabb igénylése. 
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Szarvas Endre bizottsági elnök
Azt gondolom, hogy Debrecenen kívül a környező településeken, ahol hasonló a lakosság szám
Balmazújvároson a legjobb a szolgáltatás, mert ilyen sokrétű.

Béresné Lőrincz Erzsébet bizottsági tag
Igen. Úgy gondolom, hogy nagyon jó helyzetben vannak a balmazújvárosi lakosok, mert nem kell
heteket, hónapokat várni egy-egy előjegyzésre. Nyilvánvaló, ha várni kell, akkor az mindenkinek
fáj,  még  kevesebbet  szeretne  várni,  de  ha  összehasonlítjuk  a  környező  településekkel  vagy
nagyobb városokkal Balmazújvároson sokkal jobb és elenyésző a várakozás időszaka. Úgyhogy
elégedettek lehetünk.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszönöm szépen. Van-e kérdés?

Hegedüs Péter polgármester
Tegnap  a  Pénzügyi  Bizottságon  azért  elhangzott  pár  kiegészítés  ezzel  kapcsolatosan.  Meg
beszéltünk is, ha kaphatok szót két percre. Beszéltünk néhány tervezett dologról a VESZ Kft.-vel
kapcsolatosan. Ha jól tudom, van egy új pályázat, ami nyert, amiről tegnap be is számolt. Ebben a
tervében  nem szerepel,  de  adott  nekem egy  olyan  költség  kalkulációt,  ami  a  beteg  irányítási
rendszer  korszerűsítése  egy  beteg  irányító  pulttal.  Másfél  millió  forintos  igénye  van,  hogy
kialakítsák a terveik szerint a labor előtti téren. A későbbiek folyamán meglátjuk, hogy hogyan
határoz a Képviselő-testület és a VESZ Kft. milyen ajánlatot tud tenni. Kérdést tettem fel neki a
szakorvosokkal kapcsolatban, mert sok helyen lehet olvasni, hogy rengeteg szakorvos elmegy. Azt
mondta, hogy Balmazújvároson jelen pillanatban a szakorvosi létszám megfelelő és a fizetésük
átlagban jó és nem alap arra, hogy bármikor azt mondja, hogy nem fog szakrendelést tartani. Egy
dologra fel kell majd készülni, ezt Kis úrnak tegnap nem tudtuk mondani, mert ma szóltak nekem
is, hogy lejár a keret szerződése a röntgen gépnek. A kötelező fenntartási szervizelés fog lejárni a
legjobb  tudomásom  szerint  Balmazújváros  város  esetében  560  párezer  ft/hó.  A  további
finanszírozás  valószínűleg  a  Bizottságok  és  a  Képviselő-testület  elé  fog  kerülni.  Eddig
Balmazújváros fizette egy az egyben. A másik kérdés a gyermekorvosi rendelőkkel kapcsolatban
merült fel. Megkerestek a gyermekorvosok, hogy tudnának megoldást arra, hogy lenne egy állandó
iskolaorvos. Egy fő látná el, nem ők látnák el rendelési idő után. Annak a finanszírozási kérdése is
sokkal jobb lenne ezzel kapcsolatban még nem sikerült beszélni. Azt mondta Kis úr, hogy beszélt
az orvosokkal  tehát  erre  lenne,  megoldás.  A rendelő  átszervezési  kérdésekről  volt  még szó az
orvosoknál.  Gyermek  szakorvosi  rendelés  beindításáról  gyermek  neurológia  és  gyermek
pulmonológia.  A gyermek pulmonológiára azt mondta Dr. Spitze Tímea nem merné bevállalni,
mert annyi munkája van. Azt gondolom, ha levennénk az iskola orvosi feladatokat a két doktornő
válláról,  az  egyik  pulmonológus,  a  másik  neurológus,  akkor  egy héten  egyszer  ilyen  gyermek
szakorvosi  rendelést  betudnánk  indítani  az  nagyon  jó  lenne,  mert  két  rendkívül  nagyon  jó
szaktekintélyről  van  szó.  A Bizottságnak  és  Képviselő  uraknak  is  el  kell  gondolkodnia,  hogy
milyen javaslatot vagy tárgyalási pozíciót vegyünk föl, hogy ezeket a dolgokat valamilyen úton-
módon meg tudjuk majd valósítani. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszönöm  szépen  polgármester  úr  a  tájékoztatást.  Nagyon  jó,  hogy  új  információval
rendelkezünk. Van-e kérdés vagy vélemény. Ha nincs ki az, aki elfogadja a beszámolót?

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:
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2/2019. (I. 22.) sz. ISZKB határozat:

A Balmazújvárosi VESZ Városi Egészségügyi Szolgálat Nonprofit Kft. 2018. évi II.
féléves tevékenységéről szóló beszámoló tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági
Bizottsága  a Balmazújvárosi VESZ Városi Egészségügyi  Szolgálat  Nonprofit Kft. 2018. évi II.
féléves  tevékenységéről  szóló  beszámoló  tárgyában  készült  határozati  javaslatot  elfogadásra
javasolja a Képviselő-testületnek.

3. napirend:  Az  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottság  2019.  évi
munkatervének elfogadása 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Bizottságunk 2019. évi munkaterve a következő napirendi pont.  Mindenki megkapta, hasonló a
tavalyihoz, azokat az anyagokat fogjuk tárgyalni, amit eddig is.  Nyílván mindig vannak külön
dolgok, azok majd bejönnek. Van-e kérdés? Ha nincs, ki az, aki elfogadja a határozati javaslatot?

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

3/2019. (I. 22.) sz. ISZKB határozat:

Az Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottság 2019. évi
munkatervének elfogadása

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági
Bizottsága az Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottság 2019. évi munkatervét
elfogadja

4. napirend:  Előterjesztés  a  Balmazújváros  című  közszolgálati  havi  lap  szerkesztése  és
kiadása tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
Mindenki  látja  két  pályázat  érkezett  Bánhegyi  Zoltán  és  Barna  Attila  részéről.  Értesültem  a
Pénzügyi Bizottságiról, hogy ott nem volt kiegészítés. 

dr. Kis Marianna aljegyző
Annyi kiegészítés volt, hogy behozták az újság mintát, kiküldtük az anyaggal is, de színesben más.
Nem kívánták kiegészíteni.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Ha nem egészítik ki, akkor ne jöjjön ki Barna Attila Debrecenből. Van-e kérdés?

Hegedüs Péter polgármester
Ezzel kapcsolatosan elhangzott az is, hogy a Bánhegyi  úr pályázatában volt egy olyan vállalás,
amit a későbbiekben a Pénzügyi Bizottság megváltoztatott, mert ő a 7,2 millió forintot 11 hónapra
gondolta. A Képviselő-testület 600.000 Ft/hóban határozta meg és ez csak 11 hónapos megbízást
jelent, vagyis 6 millió 600.000 forintról van szó. Azt mondta ezt is elfogadja, illetve a megbízási
szerződésnek azt a pontját, amelyben közszolgálati havi lapról van szó az önkormányzat 12 oldalra
tart  igényt,  ahol  az  önkormányzat  az  intézményei  és  a  hozzá  kapcsolódó  szervezetek  által
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szolgáltatott  tartalomnak  kell  megjelennie.  Négy  oldal  biztosítja  a  szerkesztői  szabadságot.
Bánhegyi úr azt nyilatkozta, hogy legalább 3-4 oldal hirdetés kell neki, hogy rentábilisan fenntartsa
a lapot, illetve a másik pályázó azt mondta 2 oldal is elég lenne. A szerződésben elfogadták, hogy
politika mentesen és a 12 oldal és a 4 oldal arányát. Az önkormányzat finanszírozza, közszolgálati,
polgármesteri hivatal, intézmények és kapcsolódó szervezetek által szolgáltatott tartalom mind a
két pályázó elfogadta.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Beszéltem Bánhegyi Zoltánnal az iskolában készít felvételeket. 16 oldal a lap és 3 oldal a reklám
marad  13  oldal.  Maradt  három oldal.  Úgy  gondolja  ellentétben  a  szerződéssel,  hogy  3  oldal
sajtószabadságra igényt  tartana,  mert  bármely dolgot  tud közölni  a  balmazújvárosi  lakosokkal.
Egyetértek vele, hogy 10 oldal legyen az önkormányzaté abba nem szólhat bele. Ha három oldalon
keresztül szerkesztői önállóságba ír valamit azt helyeslem. Az van a megbízási szerződésben, hogy
12  oldal  az  önkormányzaté  és  1  oldal  maradna  neki.  Bánhegyi  Zoltán  azt  szeretné,  hogy azt
terjesszem a Bizottság elé, hogy az 1 oldal nem 1 oldal lenne, hanem 3 oldal, így a 12 oldal a
megbízási szerződésben 10 oldal lenne.

dr. Kis Marianna aljegyző
A tegnapi napon is felvetette ezt a javaslatot. Azt mondta elfogadja ezt a megbízási tervezetet és
utána  a  Bizottság  azzal  szavazta  meg,  ami  az  előterjesztésben  szerepel.  Pénzügyi  Bizottságon
megszavazásra így került.

Hegedüs Péter polgármester
Hogy mit szeretne az egy dolog, ez egy önkormányzati pályázati kiírás. Közöltük vele, hogy az
önkormányzat háromnegyed részére igényt tart közszolgálati tartalommal. Azt mondta, hogy neki
kell 3 oldal. Hogy hány oldal kell neki felőlem csinálhat hirdetési újságot Balmazújvároson, de
közölve  lett  vele  az  is,  hogy  nem  kell  a  Sport  Kft.-ről  tudósítania,  mert  a  Sport  Kft.,  mint
Balmazújváros Város Önkormányzatához tartozó szervezet a 12 oldalon belül van helye, meg a
Humán Szolgálatnak, a kultúr otthonnak és az iskolákat is megkeressük. Azért 12 oldal, mert az
önkormányzat  felöleli  az egész várost.  A szerkesztői szabadságában, hogy hogyan oldja meg a
maradék 4 oldalt tegnap azt mondta, hogy az indoklást elfogadja, nem gondolom, hogy a pályázó
fogja meghatározni a pályázat feltételeinek a módosítását.

Szarvas Endre bizottsági elnök
A pályázatban erről nem volt szó. Nincs benne. 

dr. Kis Marianna aljegyző
A legelső  pályázati  kiírásban  úgy  szerepel,  hogy  16  oldal  terjedelemmel  maximum  4  oldal
hirdetéssel. Utána azt döntötték a tagok, hogy úgy van szabályozva az újság, valószínűleg azért
mert nem teljesítette ki a költségrészt, utána ez le lett véve. A tartalmi része, hogy mennyire kell
közszolgálati  lapnak  lennie  az  nem  változott  egyik  kiírásban  sem.  A  szerződés  tervezetet
megküldtük a pályázók részére és abban már az a pont szerepel, hogy 16 és 12 oldal felbontás.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Értem. Azt közlöm, amit kért.  10 oldal az önkormányzatnak szerintem elég.  Három oldal az ő
szabadsága, nyilván nem hülyeséget és politikát ír le, hanem azt, amitől érdekesebb lesz a lap. 

Hegedüs Péter polgármester
Végül is ő újságíró akar lenni vagy szerkesztő?

Béresné Lőrincz Erzsébet bizottsági tag
Lehet, hogy arra gondol, ha a lakosság részéről vannak megkeresések.
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Hegedüs Péter polgármester
Akkor két oldalt nyom hirdetésnek, két oldalt lakosságinak. Gazdálkodjon a négy oldallal. Nem
kötelező neki 3-4 oldalon hirdetni. Az önkormányzat legjobb tudomásom szerint duplájára emelte
az újságnak a költségét 4,8 millió forintról 7,2 millió forintra. Eddig a 4,8 millió forintból is kijött
az  önkormányzat.  Azért  a  Bánhegyi  úrnál  azt  figyelembe  kell  venni,  hogy 12 millió  forintról
kezdett visszafele sakkozni. Jó bő ajánlattétele volt. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Akik eddig csinálták azok 99%-ban munkaidőben csinálták. Akik az újságot szerkesztették nem
egy független valakik voltak, hanem munkaidőben az önkormányzatnál és a művelődési házban is.
Nem bérért csinálták. 

Hegedüs Péter polgármester
Az alapítvány volt nem alkalmazottak. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Lehet  homokba  dugni  a  fejünket.  Takács  Erika  itt  dolgozott  az  intézetben  a  másik  részét  a
művelődési házban munkaidőben csinálták.

Béresné Lőrincz Erzsébet bizottsági tag
És azokkal az eszközökkel.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Az előzőnél  pályáztak  volna négyen-öten,  ha  olyan  nyereséges  lett  volna.  Nem kell  homokba
dugni  a  fejünket.  Az  eddigi  Balmazújváros  lapot  nem  vállalkozó  csinálta.  Sokan  írták,
pedagógusok, művelődési házból írtak és Takács Erika is írt bele. Ha valaki egy ilyet felvállal,
gondolom minden költség az övé. Lehet, hogy jegyző asszony vagy aljegyző asszony tudja, hogy
csak a nyomda költsége volt, a többi semmi.  Nem a semmiért nem pályáztak eddig. Ami le van
szorítva 6 millió forintra az a minimum. Ha elosztjuk 11-el, akkor 545.454 Ft jut neki és csak kell
nyomtatni, kell felkeresni embereket. Ingyen lehet, hogy írnak gyerekek és pedagógusok is. Nem
tudom,  hogy  Hajdúnánáson  mennyiért  csinálják,  valakit  meg  lehetett  volna  kérdezni.  Azt
gondolom, hogy azért nem pályáztak eddig, mert kevés volt az összeg. 

Végh István bizottsági tag
Had kérdezzem már meg, hogy tegnap a Pénzügyi Bizottságon Bánhegyi Zoltán a 12+4 oldalba
bele ment?

Hegedüs Péter polgármester
Persze. Ahogy ez így van, így fogadta el mind a két pályázó. Felolvastam nekik ezeket a pontokat.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Nem kérdeztem tőle, hogy mi volt a Pénzügyi Bizottságon.

Hegedüs Péter polgármester
Ha egyszer tegnap ezt elfogadta, akkor nem értem.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Én sem értem.

Hegedüs Péter polgármester
Felvetném annak a kérdését, elég feszes pénzügyi évünk lesz. Lesz néhány olyan kiadásunk, ami
előre be nem tervezett. Ezt akár az önkormányzat saját önkormányzati lapként is meg tudja oldani.
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Az,  hogy  eddig  pályáztatva  volt  és  külsős  emberek  csinálták,  gyakorlatilag  nem  is  külsősök
csinálták,  hanem  egy  alapítvány,  ami  majdnem  az  önkormányzathoz  tartozott.  Keresünk  egy
magán céget vagy magán embert, aki plusz haszonért csinálja meg az önkormányzat újságát. Azt
azért megkérdezném, hogy Hajdúnánás milyen keretek között csinálja ezt az újságot, lehet, hogy
azt is az önkormányzat adja ki. Abból az összegből, ami rendelkezésre áll az önkormányzat is meg
tudja csinálni, ez egy önkormányzati lap. Nem napilap vagy hirdetési újság.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Ha az önkormányzatnál van valaki, aki tudja csinálni, akkor annak a munkaideje nincs kitöltve. Ha
valaki  az  önkormányzati  hivatalon  belül  csinálja  valaki,  akkor  ott  valami  hibádzik,  mert  ráér
újságot szerkeszteni.  Akkor valami nem stimmel,  ha belefér valakinek a havi lap összeírása és
megszerkesztése a munkaidejébe. Arra értette polgármester úr, hogy valaki a hivatalban csinálná.

Hegedüs Péter polgármester
Az  önkormányzat  adná  ki  a  lapot.  Nyilván  megfelelő  kereteket  teremtenénk,  hogy  hogyan
csináljuk tovább. A 7,2 millió forint az önkormányzatra ugyan úgy vonatkozna, mint bárki másra
ezen, keretek között. Azért mert valakinek ki kell adni ezt a lapot.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Ez is szakma. Nem is beszéltünk a pályázatról csak erről. A másik fiatalemberről még nem is.
Mind a kettő újságíró.  A hivatalban van-e újságíró vagy a környéken? Ez is  szakma nem kell
ennyire lenézni, hogy majd a hivatalban majd csinálja valaki, aki ráér. Ez egy szakma diplomával
rendelkezik mind a két pályázó fiatalember. Nem kell ledegradálni a dolgot.

Hegedüs Péter polgármester
Nem degradáljuk  le  a  dolgot,  de  ha  megnézzük  és  hirtelen  felemeljük  az  újság  kiadásának  a
misztifikumát, eddig az újságot egyetlen újságíró sem jegyezte a legjobb tudomásom szerint, abból
az alapítványból senki sem volt újságíró, aki ezt kiadta, sem Nagy Sándor, sem Takács Erika, sem
Hűséné, se senki más. Ők ezt szépen összeállították és kiment és megfelelő volt az újság. Nem
újságírót kerestünk, hanem szerkesztőt, aki ezt összerakja. A Bánhegyi úr újságíró?

Szarvas Endre bizottsági elnök
Igen, megvan a végzettsége.

Hegedüs Péter polgármester
Megvan. Nagyon örülök neki, én csak a mezőgazdasági végzettségét tudom. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Most diplomázott. Bocsánat, hogy ragozom a szót.

Hegedüs Péter polgármester
Semmi.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Van-e kérdés vagy vélemény?  Bánhegyi  Zoltánról  volt  szó. Nem tudom, hogy tegnap a Barna
Attila mondott-e valamit. 

Hegedüs Péter polgármester
Annyit  mondott,  hogy  ő  két  oldalból  megoldaná  a  reklámot.  Ha  azt  nézzük,  kinek  milyen
tapasztalata  van a Barna Attila  nem egy fiatalember,  olyan 60 éves körül van.  Ha megnézzük
Napló, TV, itt-ott, amott, világ életében újságíró volt. Biztos neki is van tapasztalata. Igazából a
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Pénzügyi Bizottság ülésén a mi kutyánk kölyke elv érvényesült Bánhegyi úr balmazújvárosi, Barna
úr nem balmazújvárosi, akkor szavazzuk meg a balmazújvárosit.  

Béresné Lőrincz Erzsébet bizottsági tag
A Barna úrnak volt korábbi jelentkezése?

Hegedüs Péter polgármester
Most jelentkezett.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Hol volt meghirdetve?

dr. Kis Marianna aljegyző
A Hajdú-Bihari Naplóban és a balmazújvárosi honlapon, mind a háromszor.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Úgy döntött, hogy ő is pályázik.

Hegedüs Péter polgármester
Igen azért hirdettük meg most is, hátha lesz plusz jelentkező.

Béresné Lőrincz Erzsébet bizottsági tag
A szakmai múltja, ahogy fel van sorolva az valóban jó. Mennyire fogja ismerni Balmazújváros
igényét?

Hegedüs Péter polgármester
12 oldalon keresztül összeszerkeszti, amit kap az önkormányzattól.

Béresné Lőrincz Erzsébet bizottsági tag
Az nyilvánvaló, az adott, amit az önkormányzat részére teljesíteni kell.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Van-e kérdés vagy vélemény? Mi már kibeszéltük magunkat polgármester úrral. Azt javasolom,
hogy Bánhegyi  Zoltánt  bízzuk meg 2019. február  elsejétől  2018.  december  31-ig és  a  kérését
továbbítom, hogy a 12 oldal  helyett  10 oldal legyen a megbízási  szerződésben.  Az van írva a
megbízási szerződésben, hogy meg van adva a dátum, hogy kit bízunk meg, és oda van írva, hogy
előterjesztés melléklet szerinti megbízási szerződés alapján. 

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 2 bizottsági tag igennel
szavazott, 1 bizottsági tag nemmel szavazott, 2 bizottsági tag tartózkodott, így a bizottság

meghozta az alábbi határozatot:

4/2019. (I. 22.) sz. ISZKB határozat:

A Balmazújváros című közszolgálati havi lap szerkesztése és kiadása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága
a Balmazújváros című közszolgálati havi lap szerkesztése és kiadása tárgyában készült határozati
javaslatát  nem javasolja  elfogadásra  a  Képviselő-testületnek  azzal  a  kiegészítéssel,  hogy  a  7.
pontban 12 oldal helyett  10 oldal legyen az önkormányzat  és a hozzákapcsolódó intézmények,
szervezetek által szolgáltatott tartalom.
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5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 3 bizottsági tag igennel
szavazott, 2 bizottsági tag tartózkodott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

5/2019. (I. 22.) sz. ISZKB határozat:

A Balmazújváros című közszolgálati havi lap szerkesztése és kiadása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága
a Balmazújváros című közszolgálati havi lap szerkesztése és kiadása tárgyában készült határozati
javaslatát  elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-testületnek  az  előterjesztés  melléklete  szerinti
formában és tartalommal.

5. napirend: Előterjesztés a Veres Péter Kulturális Központ létszám emelésének tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
Mindenki elolvasta, hogy Sós Csaba intézményvezető kér egy plusz létszámot, hiszen egyre több
technika  és  rendezvény  van  a  művelődési  házban  és  szükségesnek  látja  1  fővel  növelni  az
intézmény létszámát. Van-e kérdés vagy vélemény? 

Tóth Attila bizottsági tag
Belefér?

Hegedüs Péter polgármester
Az  indoklás  az,  hogy  mindenki  tisztában  van  a  Képviselők  közül,  hogy   van  egy  szcenikai
beszerzésünk közel 50 millió forint értékben. Olyan színpadi és digitális technikát jelent, amihez
már szakember kell. A raktáros, karbantartó, aki jelenleg üzemeli a technikát a művelődési házban,
ehhez már nem elég szaktudással rendelkezik és ezért kérte a művelődési ház igazgatója, hogy
vegyünk fel egy szakembert ennek a technikának a kezelésére. Nem beszélve arról, hogy így meg
tudják osztani a technikai segítséget a városi rendezvények számára. Ahol a hagyományos technika
még megy, ott tud menni, segíteni, aki eddig csinálta. Nyilván a bérkeretet is meg kell szavazni
hozzá. Ez egy rendes állás, amit kér a művelődési ház igazgatója.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszönöm szépen a kiegészítést polgármester úrnak. Ki az, aki elfogadja a határozati javaslatnak
mind a 3 pontját?

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

6/2018. (I. 22.) sz. ISZKB határozat:

A Veres Péter Kulturális Központ létszám emelésének tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági
Bizottsága a Veres Péter Kulturális Központ létszám emelésének tárgyában készült előterjesztés
határozati javaslatának mind a 3 pontját elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Szarvas Endre bizottsági elnök
A bizottság ülésének nyilvános része véget ért, zárt ülésen folytatjuk tevékenységünket.
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K.m.f.

Szarvas Endre
bizottsági elnök

Tóth Attila
bizottsági tag

Papp-Kovács Orsolya
jegyzőkönyvvezető
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